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Skrajšani zapisnik 

 devete redne seje Občinskega sveta Občine Šmartno pri Litiji, ki je bila dne 22.02.2024  

ob 18.00 uri v sejni sobi Občine Šmartno pri Litiji,  

Tomazinova ulica 2, Šmartno pri Litiji 

 

 

 

Prisotni svetniki: Veronika Jesenšek, Janez Tomažič, Darko Vidic,  Alojzij Smrekar, Vinko 

Femc, Matej Sirk, Matej Jug, Petra Kovačič Pancar, Branko Šuštaršič, Maja Toplak Primc, 

Domen Mrzel, Andreja Kastelic, Matjaž Grabnar, Liljana Bučar (od potrditve mandata dalje) 

Odsotni: Matic Kremžar – opr. 

Ostali prisotni: Za občinsko upravo: Karmen Sadar, Tanja Kepa Ferlan, Domen Rozman,  

Nataša Dobravec 

Vabljeni: mediji. 

 

Sejo je pričel in vodil župan Občine Šmartno pri Litiji Blaž Izlakar. Po uvodnem pozdravu je 

predsedujoči ugotovil sklepčnost sveta (navzočih je bilo 14 od 16 članov občinskega sveta). 

 

Potrditev skrajšanega zapisnika: 

8. redne seje z dne,  19.12.2023 

 

Pripomb na zapisnika ni bilo. 

 

Predsedujoči je dal v potrditev skrajšani zapisnik 8. redne seje z dne 19.12.2023. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 14 članov občinskega sveta. 

Zapisnik je bil potrjen s 14 glasovi »za« in 0 glasovi »proti. 

 

Predsedujoči je predlagal naslednji dnevni red: 

 

1. Potrditev nadomestnega mandata članici občinskega sveta 

2. Kadrovske zadeve: 

- imenovanje predstavnika javnosti v senatih za reševanje pritožb zoper delo policistov 

3. Program dela na področju varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami v Občini 

Šmartno pri Litiji za leto 2024 

4. Letni program športa v Občini Šmartno pri Litiji za leto 2024 

5. Letni program kulture v Občini Šmartno pri Litiji za leto 2024 

6. Poročilo o delu župana in občinske uprave 

7. Pobude in vprašanja svetnikov 

 

Predsedujoči je dal v razpravo predlagani dnevni red. 

 

Razprave ni bilo. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji predlog dnevnega reda: 

 

1. Potrditev nadomestnega mandata članici občinskega sveta 

2. Kadrovske zadeve: 

- imenovanje predstavnika javnosti v senatih za reševanje pritožb zoper delo 

policistov 
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3. Program dela na področju varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami v 

Občini Šmartno pri Litiji za leto 2024 

4. Letni program športa v Občini Šmartno pri Litiji za leto 2024 

5. Letni program kulture v Občini Šmartno pri Litiji za leto 2024 

6. Poročilo o delu župana in občinske uprave 

7. Pobude in vprašanja svetnikov 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 14 članov občinskega sveta. 

Dnevni red  je bil sprejet s 14 glasovi »za« in 0 glasovi »proti«. 

 

AD 1). Potrditev nadomestnega mandata članici občinskega sveta 

 

Uvod je podala Tanja Kepa Ferlan. 

 

Razprave ni bilo. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednje predloge sklepov v paketu: 

 

SKLEP 1: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji ugotavlja, da je svetniku Francu 

Propsu, stanujočemu Dragovšek 9, 1275 Šmartno pri Litiji dne 7. 12. 2023 zaradi 

nezdružljivosti funkcij prenehal mandat člana Občinskega sveta Občine Šmartno pri 

Litiji. 

 

SKLEP 2: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji potrjuje nadomestni mandat v 

Občinskem svetu Občine Šmartno pri Litiji Liljani Bučar, stanujoči Zavrstnik 6, 1275 

Šmartno pri Litiji. Nadomestni članici izteče mandat hkrati z iztekom mandata 

občinskemu svetu. 

 

SKLEP 3: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji ugotavlja, da je svetnici Liljani 

Bučar, stanujoči Zavrstnik 6, 1275 Šmartno pri Litiji, dne 21. 2. 2024 zaradi 

nezdružljivosti funkcij prenehal mandat članice Nadzornega odbora Občine Šmartno 

pri Litiji. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 14 članov občinskega sveta. 

Sklepi v paketu so bili sprejeti s 14 glasovi »za« in z 0  glasovi »proti«.  

 

AD 2). Kadrovske zadeve: 

- imenovanje predstavnika javnosti v senatih za reševanje pritožb zoper delo 

policistov 

 

Uvod je podala predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Veronika 

Jesenšek.  

 

Razprave ni bilo. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji predlog sklepa: 

 

SKLEP: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji sprejme sklep, da za predstavnika 

javnosti v Senat za reševanje pritožb zoper delo policistov predlaga Marka Slapničarja. 
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Ob glasovanju je bilo navzočih 15 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 15 glasovi »za« in z 0  glasovi »proti«.  

 

AD 3). Program dela na področju varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami v 

Občini Šmartno pri Litiji za leto 2024 

 

Uvod je podal Domen Rozman. 

 

Poročilo o delu na Odboru za zaščito in reševanje je podal Domen Merzel. 

 

Razprave ni bilo. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji predlog sklepa: 

 

SKLEP: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji sprejme Program dela na področju 

varstva pred naravnimi in drugimi nesrečami v Občini Šmartno pri Litiji za leto 2024. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 15 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 15 glasovi »za« in z 0  glasovi »proti«.  

 

AD 4). Letni program športa v Občini Šmartno pri Litiji za leto 2024 

 

Uvod je podala Karmen Sadar. 

 

Poročilo o delu na Odboru za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Maja Toplak 

Primc. 

 

Razprave ni bilo. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji predlog sklepa: 

 

SKLEP: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji sprejme Letni program športa v 

Občini Šmartno pri Litiji za leto 2024. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 15 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 15 glasovi »za« in z 0  glasovi »proti«.  

 

AD 5). Letni program kulture v Občini Šmartno pri Litiji za leto 2024 

 

Uvod je podala Karmen Sadar. 

 

Poročilo o delu na Odboru za družbene dejavnosti je podala predsednica odbora Maja Toplak 

Primc. 

 

Razprave ni bilo. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji predlog sklepa: 

 

SKLEP: Občinski svet Občine Šmartno pri Litiji sprejme Letni program kulture v 

Občini Šmartno pri Litiji za leto 2024. 
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Ob glasovanju je bilo navzočih 15 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet s 15 glasovi »za« in z 0  glasovi »proti«.  

 

AD 6). Poročilo o delu župana in občinske uprave 

 

Poročilo je podal župan Blaž Izlakar. 

 

Predsedujoči je ugotovil, da je bilo poročilo vzeto na znanje. 

 

AD 7). Pobude in vprašanja svetnikov 

 

Matjaž Grabnar: Toplaku v Gradišču pri Litiji je bilo menda že nekaj časa nazaj obljubljeno 

20-30 m asfalta pred njihovo hišo.  

Vaščani v Zgornji Jablanici imajo željo, da bi uvoz malce poširil.  

Svetnik je dobil pobudo z Javorja. Pri obnovi fasade bivše šole v Javorju je bila odstranjena 

usmerjevalna tabla za Javorsko energijsko in učno pot.  Turisti sprašujejo, katera smer je 

prava za obisk energijske poti. Ob enem bi bilo potrebno postaviti dodatno usmerjevalno tablo 

na križišču regionalne in lokalne ceste za »Janezovo jezero«. Prav tako pred Javorjem. Ter na 

bivši šoli vse tri oznake in na cesti Javorje - Debeče pri odseku do nas vse tri označbe.  

Pri javorski energijski in učni poti, ekološko – zeliščarski kmetiji in pri Janezovem jezeru bi 

bilo potrebno urediti makadamsko parkirišče. Dva lastnika bi odstopila zemljišče brezplačno.   

Maja Toplak Primc: Svetnica predlaga, da se obnovijo talne oznake za parkiranje na 

parkiriščih med Kulturnim domom in Vrtcem Ciciban. Označbe so zbledele, parkiranje je pa 

čedalje bolj kaotično.  

Veronika Jesenšek: Svetnica se je zahvalila za postavitev varovalne ograje v Kostrevnici v 

nevarni ožini. Ob enem pa upa, da se bo čimprej realizirala ta varna pešpot na omenjenem 

problematičnem odseku. 

Glede na to da je cesta v Kostrevnici od kapelice proti Bukovju močno načeta na določenih 

mestih, prosi, če bi se dalo še kaj v okviru rednega vzdrževanja sanirati. Vsaj en del ceste iz 

smeri Lupinice proti Kostrevnici (tam kjer je merilnik) je približno 15 metrov poškodovanega 

asfalta. Če bi se dalo pol metra izrezati in asfaltirati, saj posipanje s peskom na zaleže za 

dolgo, ker ga odnese dež. Tisti del je res zožen del ceste.  Če se da, da bi se poleg tega zraven 

uredila še mulda. Za občane, ki se vsak dan vozijo je malce drugače, če se moraš vedno 

umikat. Prosi, če bi se to lahko uredilo še v letošnjem letu.  

Janez Tomažič: Pred dobrim letom je postavil vprašanje na temo optičnega omrežja. Takrat 

je vprašal, koliko in kateri naslovi na področju belih lis ne bodo dobili optično omrežje. 

Rečeno je bilo, da bo nekih 83% vseh belih lis pokritih, kar v podanem odgovoru znese 291. 

Te številke je prebral, ker ga je pred tem zmedel podatek, ki je bil posredovan. 291 to pomeni, 

da je vseh belih lis 350. Prej je bilo slišati, da je predvidenih 500 oz. da so pokrili 500 belih 

lis. Zanima ga, kje se je našlo teh 150 dodatnih. Sprašuje zato, ker so z nekaterih območij 

opremo odpeljali. Nekateri naslovi, ki so bili takrat predvideni, so jih pustili. Zato ponovno 

sprašuje, kateri naslovi bodo dobili optično omrežje in če razlika med odgovorom, ki ga je 

prejel pred slabim letom in sedaj, zakaj je razlika. Svetnika zanima za koliko belih lis se je ta 

izvajalec zavezal ob podpisu pogodbe. Svetnik se spominja, da je videl, da so neke dve ali tri 

ponudbe za šmarsko občino. Ti ponudniki so ponujali različno število priklopov. 

Svetnika zanima kaj bo občina skušala storit, da bi čim več teh optičnih naslovov poskušali 

dobiti.  

Martin Gradišek: Zadeva iz Gradišča pri Litiji, ki se vleče že nekaj časa. Do hišnih številk 

20 in 20 a asfaltiranje do vaškega vodohrana. To je zadeva, ki je aktivna že od leta 2015, ko 

se je začelo s komunalnim prispevkom. Potem pa so leta 2021 občinska akcija z roko v roki z 
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asfaltiranjem dovoznih vaških poti in jim je bilo obljubljeno, če oni (lastniki parcel) odstopijo  

del občini potem (so odstopili) pa je bilo z Grimšičem dogovorjeno, da bo projekt zaključen v 

juliju ali avgustu 2022. Ti lastniki zemljišč sprašujejo ali se bo to kaj zaključilo. 

Odgovor je na seji podal župan Blaž Izlakar. 

Petra Kovačič Pancar: V kolikor se bodo naročale table za Javorje, bi mogoče še v Ježcah 

postavili eno. Ko se pripelješ iz smeri Sobrače za Primskovo je tabla, za Radohovo vas je za 

Šmartno pa bi lahko mogoče bila še ena na levo.  

Alojzij Smrekar: Zadnjič je pohvalil župana za njegovo odzivnost.  

Še ena zadeva glede cest, ki jih je prej omenil župan. V Ježcah, do kamnoloma so oni 

pripravljeni narediti spodnji ustroj, pa da občina da asfalt. To bi bilo malce za premisliti.  

Odgovor je na seji podal župan Blaž Izlakar. 

Veronika Jesenšek: Pred nekaj leti je g. Krže pripravil spisek po poškodovanosti oziroma 

prioritete saniranja cest.  

Odgovor je na seji podal župan Blaž Izlakar. 

Janez Tomažič: To kar je povedala Veronika glede spiska poškodovanih cest je vzpodbuda 

za kar bo sedaj povedal. G. Krže je takrat pripravil nek algoritem in nek popis stanja. 

Občinski svet je bil s tem seznanjen. Dobro bi bilo, če to enkrat končno sprejmemo.  

Algoritem je dovolj dobro ogrodje. Po njegovem mnenju je potrebno za razvitost cestne 

infrastrukture v naši občini te uteži nekoliko spremenit, po tistem algoritmu, ki ga je pripravil.  

Tega občinski svet ni sprejel, to je bistvo. Občinski svet se je s tem samo seznanil.  

 

Predsedujoči je zaključil sejo ob 18.45 uri. 

 

Pripravila:                                         

Nataša Dobravec 

 

   

Direktorica občinske uprave:                                                                         Predsedujoči: 

 mag. Karmen Sadar                                                     Blaž Izlakar 


